
  

Bestyrelsesmøde
21. august 2019

Forespørgsel fra Gårdmand Bjørn om 
tilfredshed. Generelt er bestyrelsen i 
øjeblikket godt tilfredse med service og 
rengøring.

Ventilation: OX3 ophører med at servicere 
ventilation og opgaven overgår til 
W.Ventilation. Bestyrelsen anmoder om 
seneste års servicerapport, før der foretages 
os yderligere.
Der er stadig ingen afklaring i forhold til 
ventilationsudvalgets arbejde og 
gennemgang af lejlighederne. Gorm har ikke 
hørt noget.

Kort snak om planlagt byggeri på 
Trelleborggade og igangværende høring.

Vi skal have en VVS mand til at gennemgå 
pakningerne i VVS skabene. Der er flere 
steder irring og bekymring for at propperne 
kan springe af. Johnny kontakter VVS.

Der er meget mørkt ved kælderskakten når 
man kommer ned med cykel. Johnny får 
elektriker til at se på belysning.

Dør Sandkaj 13. Stadig skæv og lukker ikke 
altid ordentligt. Frandsen tømrer som har 
afgivet tilbud på løsning er sprunget fra 

 



  

opgaven. Henrik har aftale med AZ låse som 
vil se på løsning.

Kælder/fest lokale: Arbejdet er i fuld gang og 
det skrider frem. Desværre rækker pengene 
ikke helt til alt det vi ønsker os men udvalget 
prøver at få pengene til at strække.

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen i Havnekanten 

Bestyrelsen@havnekanten.dk 

www.havnekanten.dk 
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